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Malgrat que Talcalde de Tossa ho acceptaria «per solidaritat comarcal» 

Martínez veta que Blanes utilitzi 
l'abocador controlat de Lloret 

LLORET DE M A R (De ia nos t ra Redacc ió , per O.F . ) .— L 'a lcal 
de de L loret , Jo rd i Mar t ínez , s 'oposarà a l ' amp l iac ió del n o m 
bre de mun ic ip i s usuar is de l 'abocador c o n t r o l a t en e l ^ a s que 
Blanes sol · l ic i t i de f o r m a f e r m a l lençar-h i les seves escombra 
r ies. Fèlix Bo ta , a lca lde de Blanes, ha anunc ia t les ges t ions 
que està f e n t el seu cons is to r i per buscar una a l te rna t i va a 
l 'abocador d ' escombra r i es de Blanes, al qua l «no l i queden 
més de sis o se t anys de v ida» . 

Les raons que dóna l'alcalde contra dels «macroabocadors» i 

de Lloret per vetar la participació 
de Blanes són per motius de ca
pacitat de l'abocador. Malgrat la 
negativa de Lloret, Telm Zarago-
za, alcalde de Tossa, municipi 
també usuari de l'abocador, creu 
que cal negociar el tema i no gi
rar l'esquena a ningú, «encara 
que representi un augment de 
costos als municipis integrats». 

Jordi Martínez manifestà ahir 
a PUNT DIARI que la incorpora
ció de Blanes a l'abocador de 
Lloret «representaria un proble
ma greu per a la continuïtat de 
l'abocador i caldria refer tots els 
estudis, que han previst la dura
da de l'abocador en 25 anys». 

indicà que «el volum de brossa 
de Blanes representa pràctica
ment el mateix, durant la tempo
rada d'hivern, que el de Lloret, 
Tossa i Vidreres junts». 

La petició de participar a l'abo
cador de Lloret no ha estat feta 
formalment per l 'Ajuntament de 
Blanes, és ara per ara, una in
quietud del consistori blanenc 
davant «els sis o set anys de vi
da que li resten al nostre aboca
dor», manifestà l'alcalde de Bla
nes, Fèlix Bota. Segons va co
mentar Bota, «el problema de 
l'abocador ens l 'hem trobat ara 
de sobte», i culpà l'antic equip 
de govern socialista de no haver-

Jordi Martínez es pronuncià en - se preocupat pel tema «i no ha-

Sobre barreres arquitectòniques 

MIFAS de Bgueres demana 
que s'apliqui la llei 

FIGUERES (De la nostra Redac
ció).— L'associació de minusvà-
lids «MIFAS» ha sol.Ucitat a l'al
calde de Figueres, que «reflexio
ni amb ells» l'elaboració d'un pla 
d'actuació municipal que adapti 
les vies i espais públics, parcs I 
jardins, intal.lacions esportives, 
edificis i serveis de tota mena a 
la normativa vigent éri 'matèria 
de supressió de barreres arqui
tectòniques. 

MIFAS de Figueres i comarca, 
que té un centenar d'associats, 
recorda que si bé els legisladors 
han t ingut en compte la seva si
tuació, i així lleis com la Consti

tució i t 'Estatut els donen su
port, les administracions que les 
han d'executar les ignoren Com
pletament per «manca de cons
cienciació i per passivitat». En el 
cas de Figueres, MIFAS afirma 
que «cal ser honestos i reconèi
xer que fins ara no s'ha fet rçs». 
. L ' assoc iac i ó " s'ha dirigit a 
l 'ajuntament amb vuit mapes de 
Figueres i vuit qüestionaris en 
què queden reflectides les seves 
necessitats a la ciutat, i dema
nen al consistori que els tiguin 
presents a l'hora de confeccio
nar els pressupostos per l'any vi
nent. 

ver participat quan era Thora en 
l'experiència d'abocador contro
lat de Lloret». 

Malgrat l'oposiCió lioretenca a 
l'ampliació de la mancomunitat 
de l'abocador, Telm Zaragoza 
manifestà ahir al PUNT DIARI 
que per ToSsa no hi hauria cap 
inconvenient a ampliar el nom
bre d'usuaris de l'abocador. 
Telm Zaragoza vencarà el tema 
com una qüestió de «solidaritat 
comarcal, i hem d'estar-hi a les 
bones i a les madures», i afegí 
que «cal solucionar els proble
mes comuns sense girar l'eéque-
na a ningú i negociant-los, enca
ra que ens representi un cost». 

Augment del cost 

L'argument de l 'augment de 
cost del tractament de les es
combraries, en el cas que aug
mentés el volum de deixalles, va 
ser esgrimit per Jordi Martínez, 
que s'oposa a la integració de 
Blanes a l'abocador. Per l'alcalde 

de Lloret, «l'abocador està al lí
mit òpt im d'ocupació», que no 
representa que estigui al cent 
per cent to t l'any però que «els 
mesos de juliol i agost no pot 
acollir cap quilo més de brossa». 
Martínez manifestà que la seva 
postura «no és insolidària amb 
Blanes, ja que en el seu moment 
vam ser solidaris amb Tossa i Vi
dreres i obrirem el nostre aboca
dor, però ara no podem sacrificar 
la continuïtat de l'experiència». 
. Davant la-negativa que inicial
ment ha donat Lloret a l'obertura 
del seu abocador a Blanes, 
aquest municipi té la.possibilitat 
de negociar el projecte d'abocà-
dor mancomunat de Santa Colo
ma, sortida que per Fèlix Bota ha 
estat desestimada perquè «no 
interessa», en especial per raons 
de distància. Una segona possi
bilitat és que Blanes participi en 
el projecte d'abocador manco
munat de l 'Alt Maresme, qug es
tan negociant els municipis de 
Pineda, Tordera, Santa Susanna 
i Malgrat. 

Arran dels aiguats 

Besalú crea la junta de 
Protecció Civil 

BESALÚ (De la noSíTa Redacció, 
per Fidel Bales).— Un equip de 
voluntaris, juntament amb els 
components de la brigada muni
cipal, integraran la junta local de 
protecció civil que ha creat re
centment l 'Ajuntament de Besa- -
lú arran de ï'éxpériència de les 
darreres pluges. 

Els efectes de l'aiguat del 10 
d'octubre passat ja varen fer que 
s'hàgués de mobilitzar un grup 
de voluntaris per col.laborar amb 
la brigada municipal en les seves 
actuacions allà on era més ur
gent. 

El batlle de Besalú, Sebastià 

Pélachs, considera que «l'expe
riència aconsella», i per això ha 
cregut oportú, segons manifestà 
a PUNT DIARI, «crear un bon 
equip de protecció civil i formàr-
lo i equipar-lo perquè pugui ac-
tuar-en Casos d'emergència». 

Per aquest motiu; l'ajunta
ment de Besalú s'ha posat en 
contacte amb els serveis de Pro
tecció Civil per tal d'obtenir-né 
assessorament. Segons va expli
car Sebasità Pélachs, els volun
taris i els membres de la brigada 
municipal participaran en un se
minari intensiu a càrrec dé perso
nal qualificat. 

Bransuela és el 
nou representant 
de Figueres a la 
junta del pantà 
de Boadella 
FIGUERES.- EÍ regidor de 
l 'a juntament de Figueres 
Santiago Bransuela ha estat 
escollit pel ple municipal per 
representar la ciutat a la junta 
de desembassament del pan
tà de Boadella. Bransuela és 
el regidor responsable' de 
l'àrea de serveis i acudirà a la 
junta que regula el cabal del 
pantà del riu Muga, que abas
ta la comarca d'aigua per re
gar i la ciutat de Figueres 
d'aigua potable. 

El ple municipal acordà 
també per unanimitat presen
tar la candidatura de l'alcal
de. Marià Lorca, per a l'elec
ció dels representants de les 
corporacions municipals a la 
comissió d'Urbanisme de Gi
rona dins el grupde municipis 
de més de 1 0 . 0 0 0 habitants. 

Noves línies 
telefòniques a 
Campdevànol 
C A M P D E V À N O L . - Aquest 
vespre entrarà en funciona
ment l'ampliació de cent lí
nies telefòniques de la central 
de Campdevànol, que perme
trà cobrir les necessitats ac
tuals I atendre les peticions 
de futurs abonats a Campde
vànol, així com a Gombrèn i 
Núria. Amb la instal·lació que 
avui entra en funcionament, 
la capacitat de la central arri
ba a nou-centes línies. La in
versió total realitzada ha es
tat de divuit milions de pesse
tes. 

Visita de soldat^ 
a Empúries i 
Ullastret 
GIRONA.— Soldats de l'exèr
cit espanyol, dè terra, mar i 
aire, destinats a diversos 
punts de Catalunya, van visi
tar ahir al matí les ruïnes 
d'Empúries i les d'Ullastret, i 
posteriorment van dinar a 
l'Escala, amb diverses autori
tats gironines. 
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DUES ENTRADES 
GRATUÏTES ENTRE 
TOTS ELS PARTICIPANTS 
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Posi-lesa treballar 
i oblidi-se' 

Sense termini de lliurament. D'avui per demà, resolgui 
el seu problema de manipútació amb cintes TUSA. Ca 
quajitat dels seus elements, banda, motor, rodets, 
estructura, i el servei de repostos del 
seu distribuïdor oficial, garanteixen 
la seva inversió i l'ús continu de 
la seva cinta transportadora 
TUSA. 

CINTAS 
Fetes per durar m é s 

Transportadores Universales, S. A. 
Polígon Malpica, C-E, 70 •Te l . (976) 57 11 1 2 » Tèlex 58932' 
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